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Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 

 
ZÁPIS č. 4/2019 

z jednání Komise pro cestovní ruch, konaného dne 13. 6. 2019 
od 15.30 hodin v Kanceláři destinačního managementu Berounsko 

 

 
PŘÍTOMNI 

 
Členové komise: Dr. Viktor Korček (předseda), Mgr. Ivan Kůs (místopředseda), Ing. Michal 
Mišina, Radek Dolejš, Kateřina Hájková, Hana Tučková 
  
Omluveni: Ing. Vojtěch Matějček, Lucie Dhouib, Peter Kuhar 
 
Tajemnice: Bc. Eliška Švandová – odbor školství a volnočasových aktivit 
 
Hosté: Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města Beroun, Ing. Simona Boldi – vedoucí 
odboru školství a volnočasových aktivit, Ing. arch Dana Vilhelmová – vedoucí odboru 
územního plánování a regionálního rozvoje, Mgr. Jitka Soukupová – vedoucí oddělení 
komunikace a vnějších vztahů  
 
Omluveni: Lenka Chudobová – MIC 
 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Schválení programu jednání 
3. Kontrola usnesení – povinný bod dle jednacího řádu 
4. Informace o investicích ve vztahu k cestovnímu ruchu 
5. Projednání připravované Koncepce rozvoje cestovního ruchu města Beroun 
6. Informace o destinačním managementu Berounsko 
7. Partnerská města a zahraniční spolupráce ve vztahu k cestovnímu ruchu 
8. Různé 
9. Závěr jednání 

 
 

JEDNÁNÍ 
 

K bodu 1 a 2 – Zahájení a schválení programu jednání 

 
Jednání komise zahájil a dále řídil předseda dr. Viktor Korček. Předseda komise přivítal 
všechny přítomné a omluvil nepřítomné. 
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Předseda komise dr. Viktor Korček jmenoval zapisovatelkou tajemnici komise Bc. Elišku 
Švandovou a ověřovatelem Ing. Michal Mišina. 
 
Předseda dr. Viktor Korček konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 
6 členů a komise je usnášeníschopná.  
 
Předseda dále konstatoval, že program jednání byl dán na pozvánce, a vznesl dotaz, zda 
někdo z přítomných nemá návrh na rozšíření či změnu programu. Nikdo z dotázaných návrh 
nevznesl. Předseda navrhnul předřadit bod 5 před bod 8. 
 
Navrhovaná úprava programu jednání: 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Schválení programu jednání 
3. Kontrola usnesení – povinný bod dle jednacího řádu 
4. Informace o investicích ve vztahu k cestovnímu ruchu 
5. Informace o destinačním managementu Berounsko 
6. Partnerská města a zahraniční spolupráce ve vztahu k cestovnímu ruchu 
7. Projednání připravované Koncepce rozvoje cestovního ruchu města Beroun 
8. Různé 
9. Závěr jednání 

 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun schvaluje program jednání 
v upraveném znění. 
Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se 0 
 
 

K bodu 3 – Kontrola usnesení  

 
Bc. Eliška Švandová informovala přítomné o usnesení a jejich plnění z minulého jednání 
Komise pro cestovní ruch rady města Beroun, které se konalo 14. 5. 2019. 
 
Místopředseda Mgr. Ivan Kůs v souvislosti s tím předeslal, že Rada města Beroun včera svým 
usnesením schválila založení spolku Berounsko, z. s. a vzala na vědomí zápis z 3. zasedání 
Komise pro cestovní ruch rady města Beroun. 
 
 

K bodu 4 – Informace o investicích ve vztahu k cestovnímu ruchu 

 
Ing. Michal Mišina informoval, že pro město Beroun je důležité budování cyklistické 
infrastruktury, neboť je to šetrný druh dopravy. V souvislosti s tím je plánován projekt 
cyklověže na hlavním nádraží a budování nových cyklostezek.  
 
Dále Ing. Mišina informoval o projektu parkoviště P + R u hlavního nádraží v ulici Na Podole, 
o opravě koupaliště, zbudování písečné pláže v kempu a záměru řešit berounské nábřeží. 
 
Místopředseda Mgr. Ivan Kůs k tomuto tématu podotkl, že je důležité soustředit se také na 
rozvoj a údržbu jednotlivých již existujících atraktivit jako je Medvědárium – Městská hora 
či Muzeum berounské keramiky. 
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Předseda dr. Korček se Ing. Mišiny dotázal na oblast Brdatek – Zdejciny. Ing. Mišina 
konstatoval, že toto není zatím řešeno.  
 
Ing. arch Dana Vilhelmová doplnila informace z pohledu dotačního. Přítomným sdělila, 
že z fondů EU již pravděpodobně nebude podporována tvorba cyklostezek jako 
infrastruktury cestovního ruchu, avšak bude možno cyklostezky budovat jako dopravní 
infrastrukturu. Dále Ing. arch Vilhelmová potvrdila, že na parkoviště P + R a na cyklověž 
budou pravděpodobně získány dotace. 
 
Ing. arch Vilhelmová informovala o vhodných dotačních možnostech pro cestovní ruch. 
Předseda dr. Korček sdělil, že Komise pro cestovní ruch OÚPRR poskytne své podklady 
a materiály, z kterých by následně OÚPRR mohlo vybrat vhodné náměty na projekty 
v souladu s dotačními příležitostmi. 
 
Mgr. Dušan Tomčo v souvislosti s investicemi informoval, že areál skateparku se rozšíří, 
neboť město získalo pozemky od ČD. Areál by mohl být rozšířen například o lanové centrum, 
pumptrack či workoutové hřiště. 
 
Radek Dolejš v souvislosti s investicemi informoval o limitech využití kruhových objezdů pro 
prezentaci města. Ing. arch. Vilhelmová podotkla, že je připravena projektová dokumentace 
pro kruhový objezd v ul. Koněpruská. 
 
Předseda dr. Viktor Korček vyzval členy komise, aby zaslali návrhy na drobné investiční akce, 
které by bylo možno zapracovat do Koncepce a které by mohly mít rychlý a efektivní přínos. 
 
Usnesení:  

1. Komise cestovního ruchu Rady města Beroun konstatuje, že z pohledu investic 
a cestovního ruchu by mělo být řešeno využití těchto lokalit: 

 Brdatky – Zdejcina, 
 Městská hora, 
 Nábřeží kolem Berounky (od Štulovny po lávku včetně náhonu). 

2. Komise cestovního ruchu Rady města Beroun doporučuje Radě města Beroun, aby do 
svého plánu práce zařadila zpracování ideových záměrů pro využití výše zmíněných 
lokalit. 

Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se 0 
 
V průběhu jednání, okolo 16:00 odešel Ing. Michal Mišina. K 
omise pro cestovní ruch byla dále usnášeníschopná v počtu 5 přítomných členů. Ing. Mišina 
se na jednání vrátil zhruba v 16:45. 
 

K bodu 5 – Informace o destinační managementu Berounsko 

 
Ing. Boldi přítomným sdělila, že projekt destinační agentury Berounsko se posouvá dál. Jak již 
informoval Mgr. Kůs, Rada města Beroun schválila návrh na založení agentury 12. 6. 
a Zastupitelstvo města Beroun se tématem bude zabývat 26. 6. 
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Ing. Boldi informovala, že agentura bude směřovat k oblastnímu zaměření, přesto je možné, 
že z počátku bude dle certifikace pouze agenturou lokální vzhledem k certifikačním 
pravidlům. Vznik agentury jako samostatného subjektu se předpokládá v srpnu 2019. 
 
Dr. Korček dále vyzval Radka Dolejše a Mgr. Dušana Tomča, aby podali zprávu z návštěvy 
Lipenska. Pánové krátce představili návštěvu Horní Plané a Lipna nad Vltavou, kde jednali 
se zástupci destinačních managementů (Turistický spolek Lipenska, z. s. a LIPNO SERVIS s. r. 
o.) Konstatovali, že podrobnou zprávu mají členové k dispozici v tištěné podobě.  
 
Proběhla diskuze na téma destinačního managementu. Přítomní členové Komise 
pro cestovní ruch se shodli, že destinační agentura Berounsko by měla být pro město Beroun 
jedním z nástrojů řízení cestovního ruchu. 
 
Usnesení:  

1. Komise pro cestovní ruch rady města Beroun bere na vědomí informace 
o destinačním managementu Berounsko. 

2. Komise pro cestovní ruch rady města Beroun bere na vědomí Zprávu ze služební 
cesty – Lipensko. 

Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se 0 
 
 

K bodu 6 – Partnerská města a zahraniční spolupráce ve vztahu k cestovnímu ruchu 

 
Předseda dr. Korček konstatoval, že z důvodu nepřítomnosti Petera Kuhara bude téma 
probráno na dalším zářijovém zasedání komise. 
 
 

K bodu 7 – Projednání připravované Koncepce rozvoje cestovního ruchu města Beroun 

 
Předseda dr. Korček konstatoval, že usnesení k bodu 4 by se mělo promítnout 
do připravované Koncepce, kde by mělo být řešeno: 

 lokalita (kde),  
 náplň (co), 
 propagace (jak o tom dát vědět). 

 
Dále proběhla mezi členy diskuze na téma brandu města Beroun. Mgr. Ivan Kůs rozvinul 
myšlenku, že by medvědi měli být průvodcem (maskotem).  
 
Předseda dr. Viktor Korček vyzval členy komise, aby zaslali své návrhy, jak by mělo být 
město viděno očima turistů, jaké asociace by mělo vzbuzovat. A také jaké asociace spojené 
s městem jsou veřejně známé již nyní – kde jsou rozdíly, jak je město viděno a jak bychom si 
představovali, aby město viděno bylo. Dále předseda informoval, že bude v součinnosti 
s Mgr. Jitkou Soukupovou řešit brand obsahově i vizuálně.  
 
Dále předseda dr. Korček otevřel téma monitoringu a vyhodnocování efektů cestovního 
ruchu. Přítomní se shodli, že je nutno nastavit metriky a zvolit kvantitativní cíle.  
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Usnesení:  
1. Komise cestovního ruchu Rady města Beroun konstatuje, že je potřeba připravit 

brand města, tj. jak je město viděno dnes a jak chce být viděno v budoucnu. 
2. Komise cestovního ruchu Rady města Beroun konstatuje, že se brandem 

a brandingem města bude zabývat na zářijovém zasedání. 
3. Komise cestovního ruchu Rady města Beroun žádá OŠVA o prověření metrik, které je 

možno sledovat a vyhodnocovat z hlediska efektů cestovního ruchu. 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se 0 
 
V průběhu jednání, okolo 17:00 odešel Mgr. Ivan Kůs. Komise pro cestovní ruch byla dále 
usnášeníschopná v počtu 5 přítomných členů, neboť Ing. Michal Mišina se vrátil. 
 
 

K bodu 8 – Různé  

 
Mgr. Jitka Soukupová v bodu 8 předložila přehled propagačních tištěných a upomínkových 
materiálů a podklady k brožuře Beroun mě bere. Dále také informovala, že vzniká 
samostatný leták o berounských medvědech, v tuto chvíli se čeká na fotografie od Václava 
Chaloupka. 
 
Mgr. Soukupová informovala, že MIC má požadavek na brožuru Beroun mě bere, která 
je v některých ohledech zastaralá. Mgr. Soukupová konstatovala, že tisková data KT nemá 
a že zakázku realizovalo studio DOMINO – určitě by bylo možno, aby se s nimi MIC dohodlo. 
Doporučila však variantu vydat brožuru v aktualizované podobě v příštím roce ve stejném 
vizuálním stylu jako ostatní letáky. 
 
Proběhla diskuze, která směřovala k tomu, že by měl být optimalizován systém realizace 
propagačních tiskovin a jejich distribuce v následujícím duchu: 

 MIC dodá požadavky (dle poptávky návštěvníků MIC), jaké materiály chce a v jakém 
množství na sezónu 2020, do 30. 9. (termín zvolen v návaznosti na tvorbu rozpočtu), 

 KT tyto požadavky s ohledem na finanční možnosti a potřeby města zváží, zohlední 
v edičním plánu a zařadí do rozpočtu, 

 MIC by si mělo tvořit finanční rezervu pro případ, že mu tištěné materiály dojdou, 
aby bylo schopno zadat a zafinancovat realizaci samo, 

 forma konkrétní propagace je v kompetenci KT, 
 celkovou optimalizaci provede KT za součinnosti MIC, 

 
Ing. Michal Mišina přítomné informoval o tabulích, které lze přichytit na veřejné osvětlení. 
Navrhnul, že by tyto tabule mohly sloužit jako informační panely o původu názvu 
berounských ulic a osobností. Připomněl, že existuje kniha Berounský uličník: Jak šel čas 
berounskými uličkami, která by mohla být zdrojem informací. Přítomným ukázal fotografii, 
jak tabule vypadá. 
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K bodu 9 – Závěr jednání 

 
Na závěr poděkoval předseda dr. Viktor Korček všem přítomným členům a hostům za účast 
a oznámil, že termín příštího zářijového jednání bude oznámen e-mailem. 
 
 
 
Zapsala: Bc. Eliška Švandová 
 
 
 

…………………………………………….. 

Ověřil: Ing. Michal Mišina 
 
 
 

…………………………………………….. 

Předseda komise: Dr. Viktor Korček …………………………………………….. 
 


